
 
 
Emne: Referat fra rådsmødet afholdt den 19 APR 2023 i Egehytten  klokken 1900. 

 
 

Dagsorden til rådsmødet. 
 
 

1. Velkommen og sidste nyt fra formanden. 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
3. Projekt vildtstriber. 
4. Projekt mærkning af ulve. 
5. Nyt fra det grønne råd. 
6. Nyt fra øvrige medlemmer. 
7. Nyt fra jægerforum nord samt syd. 
8. Nyt fra brugerrådet. 
9. Everfox træningsanlæg. 
10. Landsskue i Herning 2023. 
11. Eventuelt herunder fastlæggelse af næste møde. 

 
 
Ad. 1 Formanden bød velkommen igen efter at vi startede med en omgang bueskydning med 

efterfølgende grillpølser. Gert deltager indtil videre som hunde koordinator. Vi 
mangler PT en trækvildtkoordinator , det er ikke lykkedes at finde en endnu. Der 
arbejdes nu en del med fodring af vildt. Arbejdet med kystvandrådet har taget en ny 
drejning og der nu udpeget et medlem direkte fra Kalø. Der er udleveret kameraer ved 
Land og Fritid og det blev til 15 i alt, efter samme model som sidst. 

 
Ad. 2 Blev godkendt. 
 
Ad. 3 Projekt vildtstriber kører nu efter planen og der er rigtig mange ejendomme meldt til 

og der skal sås ca. 80 kilometer.  
 
Ad. 4 Ole sagde lidt om status i projekt ulv, se yderligere i vedhæftede protokol om ulve 

udfærdiget af Århus Universitet. 
 
Ad. 5 Intet nyt, ingen møder afholdt siden sidst. Der var dog under dette emne en vældig 

debat omkring færdsel i skove, både private og offentlige. 
 
Ad. 6 Gåsemødet ved Nissum var godt nok men der kom for på. Der er stadig lidt 

udfordringer omkring riffelbanen i Sædding. Der afholdes kredsmesterskab på 
buebanen i Egeris her i Maj, Borrisstævnet kører efter planen. Der er planen om et 
lavbundsprojekt på omkring 700 HA, omkring Ganer å lejet.(se vedhæftede kort) Der 
foregår stadig vildttællinger her i området. Den 3 juli bliver Vorgod/Fjelstervang 
jagtforening 90 år, der kommer en invitation rundt om kort tid. 

 Der arbejdes på at etablere en elektrisk bom ved indkørslen til flugtskydningsbanen 
ved Hoven HJVGD.  

 



Ad. 7 Der har været afholdt et møde den 20 MAR 2023 i jægerforum syd, der er ikke et 
udsendt referat endnu. 

  
Ad. 8 Intet nyt. 
 
Ad. 9 Ringkøbing Jægerforbund har søgt penge til Everfox projektet som skal ligge i No og 

der arbejdes videre med projektet, hvor de involverede besøger et lignende projekt. 
 
Ad. 10 29-30-01 er der landsskue i Herning og der er nu ved at være at styr på hjælpere de 

forskellige dage. 
 
Ad. 11 Næste møde 16 AUG 2023 på Hoven HJVGD. 
 
 
 
Ole L. Pedersen 
Sekretær i Jægerrådet 
20 46 34 42 
 
 
 
 
 
  
  
 
 
 
  
 


